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Török Márk egy tréfás bábuval. A fegyelmi nem vicc Fotó: Schmidt Andrea 

Fegyelmi eljárás indult Török Márk 
EHÖK-vezető ellen. Többek között azzal 
gyanúsítják, hogy nem szabályos módon 
intézkedett a szociális támogatások meg-
ítéléséről, és hogy engedély nélkül rendelt 
el felújítási munkákat a bölcsészkaron. Tö-
rök Márk azt mondja, mindent a szabá-
lyoknak megfelelően csinált. 

Fegyelmi eljárást indított Török Márk, a Sze-
gedi Tudományegyetem hallgatói önkor-
mányzatának elnöke ellen az egyetem rekto-
ra, Szabó Gábor. A fegyelmit Badó Attila rek-
torhelyettes indítványozta. Az alapos gyanú 
szerint az EHÖK-elnök az egyetem hatályos 
szabályzatát figyelmen kívül hagyva intézke-
dik a hallgatói normatíva terhére egyes hall-
gatói támogatások, így különösen a szociális 
ösztöndíjra jogosultság megítélésében, egye-
temi és hatósági engedély nélkül végeztetett 
felújítási munkákat a BTK épületében. Ezen-
kívül emberi méltóságot sértő módon próbál-
ta meg akaratát a sportközpont vezetőjére rá-
kényszeríteni. A vádak között szerepel az is, 
hogy a TIK épületében a szabályok és felszó-
lítások ellenére is dohányzott. 

A szociális ösztöndíj szabályait egy okta-
tókból és hallgatókból álló bizottságnak kel-
lett volna kidolgoznia (ez az EHJTB), ám az 
EHÖK elnökét információink szerint azzal 
gyanúsítják, hogy a bizottság összehívásának 
lehetetlenné tételével maga dolgoztatta ki 
azt. Török Márk erre a vádra így reagált: az 
ösztöndíj szabályzatok nem titkosak, a kifi-
zetések felett az egyetem közalkalmazottai 
törvényességi felügyeletet gyakorolnak. Sze-
rinte „az egyetem novemberben is mindent 
rendben talált, és a hallgatóknak utalták az 
ösztöndíjakat." Az EHJB-t pedig nem neki 
kell összehívni. 

A bölcsészkar épületében elvégzett mun-
kák kapcsán közölte: fegyelmi eljárás csak 
három hónapnál nem régebbi ügy miatt in-
dulhat. A pincehelyiségben, melyet a hallga-
tói önkormányzat három éve kapott, nem-
hogy három hónapja, de egy éve semmi nem 
történt. Bár szeretnék a pincét később egyete-
mi klubbá tenni, de egyelőre pénzhiány mi-
att csupán kitakarították, azt öntevékeny 
csoportok használják. „A felújítás annyit je-
lent, hogy egy raktárnak használt pince kul-

turális funkciót kapott pár lelkes hallgató ál-
tal." 

Az általunk megkérdezett hallgatók szerint 

azonban ez nem igaz. Szerintük a pince át-
alakításán még nyár végén is munkások dol-
goztak, a BTK épületében egy „fél JATE-klub-
nyi" szórakozóhely körvonalazódik. 

- Mindent a szabályoknak megfelelően csi-
nálok. A vádpontokat ismerem, de a bizonyí-
tékokat még nem láttam - fogalmazott az 
EHÖK-elnök, aki szerint rosszabb lenne, ha 
az egyetem vezetése helyett a diákok, vagyis 
az általa képviseltek fámadnák. 

A körülbelül harmincezer hallgatóval ren-
delkező egyetemen nem ritka a fegyelmi eljá-
rás. A szabályok szerint a bizottság első, 
majd másodfokon dönt, a másodfokú döntés 
ellen bírósági felülvizsgálat kérhető. 

G O N D A ZSUZSANNA 

BADÓ ATTILA: KÖTELESSÉGEM VOLT FEGYELMIT INDÍTVÁNYOZNI 
- T ö b b e g y e t e m i , v e z e t ő b e o s z t á s ú dolgozó és egyetemi polgár bejelentése és a saját t a p a s z t a l a t a i m 
a l a p j á n a hallgatói ö n k o r m á n y z a t o k felügyeletével m e g b í z o t t rektorhelyettesként k ö t e l e s s é g e m volt 
fegyelmi eljárást i n d í t v á n y o z n i . Független fegyelmi t a n á c s v i z s g á l j a ki, hogy milyen felelősség terheli 
a hallgatót. N e m k í v á n o k részletekbe b o c s á t k o z n i , de á l t a l á n o s s á g b a n igaz , hogy a hallgatói é r d e k -
képviseletben dolgozó d i á k o k n a k k ü l ö n ö s e n kell ügyelniük a s z a b á l y o k b e t a r t á s á r a . A hallgatói ö n k o r -
m á n y z a t o k egy ekkora e g y e t e m e n ö s s z e s s é g é b e n t ö b b s z á z m i l l i ó s ö s s z e g e k e l o s z t á s a fölött rendel-
k e z n e k , e h h e z rendkívüli f e l e l ő s s é g t u d a t kell. T ö b b s é g ü k e g y é b k é n t t i s z t á b a n v a n a vállalt f e l a d a t 
s ú l y á v a l - f o g a l m a z o t t B a d ó Attila. 

Krumplit és hamburgert 
árult a direktor 

Az elmúlt évekhez hasonlóan idén is megrendezték a McDo-
nald's éttermekben azt a jótékonyági akciót, amelynek sikeré-
ben ismert személyiségek is közreműködtek. Szegeden Székhe-
lyi József színdirektor állt be szombaton a Kárász utcai gyorsét-
terem pultja mögé. Az egyhetes akció során minden eladott sült 
krumpli árából negyven forintot utalnak át a Ronald McDonald 
Gyermeksegély Alapítvány javára, amely Budapesten és Miskol-
con működtet apartmanházakat. Itt azon magyar családok lak-
hatnak, akiknek gyermeke súlyos betegség miatt hosszan tartó 
kórházi kezelésen esik át, távol az otthonától. A két házban 
1999 óta az alapítvány jóvoltából több mint háromezer család 
lakott t ér í t é smentesen Fotó: Schmidt Andrea 

Kiürülhet-e a megye? 
A dunántúli és észak-magyarországi cégek után most már a 
romániaiak is Csongrád megyéből toboroznak munkaerőt; vajon 
kiürül ez a vidék? Ez lesz a gyepű? - tette fel a kérdést a 
parlamentben Szirbik Imre szentesi polgármester, országgyűlési 
képviselő. 

M U N K A T Á R S U N K T Ó L 

Kiürülnek keleti megyéink? cím-
mel kérdést intézett Szirbik Imre, 
MSZP-s országgyűlési képviselő a 
gazdasági és közlekedési tárcának 
a parlamentben a minap. Szentes 
polgármestereként szerzett ta-
pasztalatai alapján azt taglalta: 
több dunántúli és észak-magyar-
országi cég kereste őt meg az utób-
bi időszakban, hogy segítsen 
munkaerőt toborozni a vállalko-
zásuknak. Emellett a fejlődő nyu-
gat-romániai vidékekre is próbál-
koznak a Dél-Alföldről munka-
erőt csábítani. Úgy véli, hogy ezért 
akár gyepűvé is válhat ez a terület. 
Ennek megakadályozására azt 
kérdezte: vannak-e eszközeik ar-
ra, hogy a külföldi befektetőknek a 
keleti megyéket ajánlják? 

- Nem kell attól tartaniuk a ke-
leti országrész lakóinak, hogy 
üres térséggé válik a környékük -
válaszolta Garamhegyi Ábel ál-
lamtitkár Szirbik Imrének. A kor-
mány célja ugyanis a szociális és 
regionális különbségek csökken-

E L I N D U L A ZÁSZLÓSHAJÓ 

B T á m o g a t n i kell a k i s - és k ö z é p v á l -
l a l k o z á s o k a t , k é p e z n i kell a f e l -
n ő t t e k e t , és speciális á l l a m i s z e -
r e p v á l l a l á s r a v a n s z ü k s é g - o l -
v a s h a t ó a Z á s z l ó s h a j ó p r o g r a m -
b a n , a m e l y e t m o s t k é s z í t e t t el a 
k o r m á n y . A l e g h á t r á n y o s a b b h e l y -
z e t ű k i s t é r s é g e k f e j l e s z t é s é r ő l 
s z ó l ó a n y a g v á z l a t á t Lamperth 

Mónika s z o c i á l i s és m u n k a ü g y i 
m i n i s z t e r j u t t a t t a el l a p u n k h o z és 
a t ö b b i ú j s á g h o z . A z u n i ó s t á m o -
g a t á s s a l i n d u l ó p r o g r a m a z év v é -
g é i g t e l j e s e d i k ki. A d d i g r a kell e l -
k é s z í t e n i ü k a k o r m á n y h i v a t a l o k -
n a k és a m u n k a ü g y i k ö z p o n t o k n a k 
a r é s z l e t e s t e r v e k e t a r r a , hol m i -
lyen s e g í t s é g r e v a n s z ü k s é g . 

tése. A délkelet-alföldi térség vál-
lalkozásainak mintegy 800 milli-
árd forintot irányoz elő a gazda-
ságfejlesztési operatív program. 
Ennek keretében már november 
végétől támogatják a távközlési 
infrastruktúra kiépítését és szol-
gáltató cégek alapítását. 

Az EHÖK vezetőjét azzal is gyanúsítják, hogy engedély nélkül építtet 

Fegyelmi eljárás indult 
Török Márk ellen 

A kábítószerügy kirobbanása óta Papp Edináék családja nem érzi magát biztonságban 

Mehmet Karcsi édesanyja a gyermek apját vádolja 

Tegnap este is a nagymama készített vacsorát a gyerekeknek Fotó: Frank Yvette 

FELFÜGGESZTETT HARC 

M e h m e t T ü y s ü z jogi k é p v i s e l ő j e , Buda Sándor s z o m b a t o n a z a l á b b i k ö z l e m é n y t a d t a ki: „ M é l y s é -
ges m e g d ö b b e n é s s e l v e t t ü k a hírt , m e l y s z e r i n t ü g y f e l e m , T ü y s ü z M e h m e t e g y k o r i é l e t t á r s a , B o -
g o s n é P a p p E d i n a d r o g b o t r á n y b a k e v e r e d e t t a S z e r b K ö z t á r s a s á g t e r ü l e t é n . Ü g y f e l e m n e v é b e n is 
k i n y i l v á n í t o m , h o g y s z á m u n k r a a t ö r t é n e t h i h e t e t l e n , a n n a k v a l ó s á g m a g v á t is k é p t e l e n s é g n e k 
t a r t j u k . H i s s z ü k , h o g y f é l r e é r t é s r ő l lehet c s u p á n s z é , és a z ügy r ö v i d e s e n t i s z t á z ó d i k . F é l r e d o b v a 
a m ú l t v a l a m e n n y i t ö r t é n é s é t , ő s z i n t é n a j á n l j u k m i n d e n s e g í t s é g ü n k e t E d i n a a s s z o n y n a k és f é r -
j é n e k . T ü y s ü z M e h m e t e t m e g n y u g v á s s a l tölti el a t u d a t , h o g y g y e r m e k e , Merni a n a g y s z ü l ő k n é l 
b i z t o n s á g b a n v a n . A g y e r m e k e l h e l y e z é s é é r t folytatott h a r c á t a d r o g ü g y t i s z t á z á s á i g f e l f ü g g e s z t i , 
és a z illetékes g y á m h i v a t a l d ö n t é s e s z e r i n t j á r e l " . 

Folytatás a z 1 . oldalról 

A szerb rendőrség Bogosné Papp Edina 
és Bogos Attila őrizetbe vétele után hiva-
talból őt rendelte ki védőnek, a házaspár 
jelenlegi, már meghatalmazott ügyvéd-
jét, a szabadkai Cvéjity Radovánt egy 
nappal később bízta meg Mehmet Karcsi 
nagymamája, Bogosné Papp Edina édes-
anyja, Papp Károlyné. 

- Amikor megláttam a házaspárt, 
mind a ketten rendkívül kétségbe vol-
tak esve. Az első pillanattól kezdve azt 
mondták, hogy nem tudtak a kocsijuk-
ban talált 80 darab extasy tablettáról 
és a kis mennyiségű amfetaminról. Ar-
ról is beszéltek, hogy tőrbe csalták 
őket, ezzel kapcsolatos feltételezésüket 
velem is megosztották. Személyes be-
nyomásom az, hogy őszintén beszél-
tek. A gépkocsijukat átkutató vámosok 
egyébként biztosra mentek, tudták, 
hogy az autóban hol találják meg a ká-
bítószert - emlékezett vissza Perzity 
Miroszlav. 

Mint azt szombaton megírtuk, öt nap-
pal korábban a magyar-szerb határon, a 
horgosi határátkelőhelyen a szerb rend-
őrség őrizetbe vette Bogosné Papp Edi-
nát és a férjét, Bogos Attilát, mert 80 da-
rab extasy tablettát és amfetamint talál-
tak az autójukban. A szegedi házaspárt 
nem szúrópróbaszerűen ellenőrizték, a 

vámosokat valaki felhívta telefonon. Az 
egyelőre ismeretlen telefonáló elmondta 
nekik, hogy mi az autó típusa, rendszá-
ma, és kik ülnek a járműben. Bogosné 
Papp Edina megpróbált megszökni, a 

zöldhatáron keresztül igyekezett Ma-
gyarországra átjutni, de a határ előtt el-
fogták. Üldözés közben egy rendőr meg-
sérült. Az asszony rendőrségi kihallgatá-
sakor és bírósági meghallgatásán is azt 

mondta, rájött, hogy tőrbe csalták őket, 
gyerekei miatt próbált megszökni a 
rendőrök elől. 

A házaspárt akár 15 évig terjedő, bör-
tönben letöltendő szabadságvesztésre is 
ítélhetik. Magyarországon még csak őri-
zetbe sem vették volna őket. 

Információink szerint mától újabb 
szakértők kapcsolódnak be a Bogosné 
Papp Edina és a Bogos Attila ellen indí-
tott büntetőeljárás nyomozásába. Mint 
azt már szintén megírtuk, az eddigi vizs-
gálatok egyikük szervezetében sem mu-
tattak ki kábítószer-használatra utaló 
adalékot, a drogot tartalmazó zacskókon 
pedig nem találták meg ujjlenyomatai-
kat. Mától szakértők vizsgálják meg a 
gépkocsijukat. Ezek a vizsgálatok azt 
próbálják tisztázni, hogy ha igaz a há-
zaspár állítása, mely szerint nem ők tet-
ték a kábítószereket az autóba, a tette-

sek hogyan nyitották ki a személyautót. 
Bogos Attiláék ügyvédje szerint védencei 
feltételezik, hogy az ügyhöz köze lehet 
Mehmet Tüysüznek, az asszony volt 
élettársának. Cvéjity Radován a nemze-
ti hírügynökségnek ezzel kapcsolatban 
úgy nyilatkozott, hogy „az asszony csak 
arra tud gondolni, hogy volt férje, Meh-
met Karcsi török édesapja csempészte 
az autóba a kábítószert". 

- Éppen ezért fontos lenne mielőbb 
megtudni, hogy a vámosok kitől tudták 
meg az autó típusát, rendszámát, és azt, 
hogy a járműben kábítószert szállítanak 
- nyilatkozta lapunknak a neves szabad-
kai ügyvéd. 

Mehmet Tüysüz nem kívánt volt élet-
társa feltételezésére reagálni, mindössze 
annyit mondott, ez nem cukorka-, ha-
nem kábítószerügy. 

OLÁH ZOLTÁN 


